



Forum Samenleving

Besluitenlijst van de openbare vergadering op maandag **26 mei 2025** in het Stadhuis.

Voorzitter: R.A.W.M. Gabriëls

Griffier: M.W. Bosma

Forumleden: E.G.M. van Achthoven (CDA), J.V. Bos (ChristenUnie–SGP), K. de Bruijn (CDA), G.C.M. van Eck (Onafhankelijken), G.W.J. Hoogenboom (VVD), K.H. Honkoop (Progressief Oudewater), A. van 't Veen (Progressief Oudewater), A.Th. Wildeman (Onafhankelijken)

Collegeleden: W.J.P. Kok (wethouder), B.C. Lont (wethouder), B.M. Schomaker (wethouder), D.C. de Vries (burgemeester), S.G.M. van Eck (gemeentesecretaris)

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Vaststellen besluitenlijsten

De besluitenlijst Forum Samenleving van 31 maart 2025 wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Presentatie Wet open overheid

Mevrouw Myrthe Vergragt en de heer Winston van Straaten geven een presentatie. Vragen van forumleden De Bruijn, Honkoop, Van 't Veen, Wildeman en Bos worden beantwoord door Vergragt, Van Straaten en burgemeester De Vries.

Met deze presentatie is motie 'Gelijkwaardige informatiepositie inwoners Oudewater' M-100 en toezegging T-931 afgedaan.

5. Raadsvoorstel Aanpak op dienstverlening: Dienstverlening in ons DNA (176511)

Vragen van VVD, De Onafhankelijken en ChristenUnie–SGP worden beantwoord door burgemeester De Vries. Aanvullende vragen van forumleden Bos, Van Eck, Wildeman, Hoogenboom, De Bruijn en Van 't Veen worden beantwoord door burgemeester De Vries, wethouders Kok en Lont en beleidsadviseur Sanne van den Hoek.

Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 5 juni 2025.

6. Raadsvoorstel Zienswijze Ferm Werk begroting 2026 (181272)

Vragen van de VVD worden beantwoord door wethouder Kok. Aanvullende vragen van forumlid Hoogenboom worden beantwoord door wethouders Kok en Lont.

Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 5 juni 2025.

7. Raadsvoorstel Zienwijze VRU jaarstukken 2024, begroting 2026 en geactualiseerde begroting 2025 (179124)

Vraag van forumlid Wildeman wordt beantwoord door burgemeester De Vries.

Burgemeester De Vries doet de [toezegging](#) dat het raadsbesluit om af te zien van het indienen van een zienswijze met een brief aan de Veiligheidsregio zal worden bericht.

[toezegging T-954]

Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 5 juni 2025.

8. Raadsvoorstel Zienswijze ODRU bijgestelde begroting 2025, begroting 2026-2029 en jaarstukken 2024 (179575)

Wethouder Lont geeft een financieel doorkijkje naar de situatie bij de toekomstige omgevingsdienst.

Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 5 juni 2025.

9. Raadsvoorstel Benoeming lid RvT Stichting Onderwijs Primair per 1 juni 2025 (De Schakels Oudewater) (179801)

Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 5 juni 2025.

10. Raadsvoorstel Benoeming lid en plaatsvervangend lid auditcommissie (182619)

Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 5 juni 2025.

11. Terugkoppeling verbonden partijen

Er wordt geen gebruik gemaakt van dit agendapunt.

12. Ter inzage liggende stukken

Vragen van de CDA-fractie over raadsinformatiebrief A10 **Financiering vervanging top laag kunstgrasvoetbalveld BESMO** zijn schriftelijk beantwoord. Aanvullende vragen van forumlid De Bruijn worden beantwoord door wethouder Kok.

13. Gelegenheid tot het stellen van vragen aan portefeuillehouders

Vragen van de CDA-fractie over **decentrale uitkering bibliotheken** en een aanvullende vraag van forumlid De Bruijn worden beantwoord door wethouder Kok.

Vragen van forumlid Van Achthoven over **armoede** worden beantwoord door wethouder Kok.

Wethouder Kok doet de [toezegging](#) een overzicht te maken van het aantal mensen dat gebruik maakt van de verschillende hulporganisaties. [\[toezegging T-955\]](#)

Op een vraag van forumlid Wildeman meldt wethouder Kok dat een raadsinformatiebrief over de **Groene Hart Pas** binnenkort naar de raad komt.

Wethouder Lont beantwoordt vragen van forumlid Hoogenboom over het effect van de **voorjaarsnota** op de kadernota en bezuinigingen in de komende jaren.

Vragen van forumlid De Bruijn over de stand van zaken betreffende de **verkoop van het Stadskantoor** worden beantwoord door wethouder Schomaker.

Een vraag van forumlid De Bruijn over de stand van zaken betreffende de bemensing van de **rekenkamer** wordt beantwoord door griffier Bosma.

14. Politieke agenda

Er worden geen wijzigingsvoorstellen gedaan. De **grijs gemarkeerde** moties en toezeggingen zijn daarmee daadwerkelijk afgedaan.

15. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22:16 uur.

Aldus vastgesteld door het Forum Samenleving van de gemeente Oudewater tijdens de vergadering van 30 juni 2025,

de griffier,

mr. M.W. Bosma

de voorzitter,

J.M. Kuiper